



符合性证明 IATF 16949 - 第一版

2019年09月22日

美达高（苏州）金属橡胶制品有限公司
中国江苏省苏州高新区支英街东厂房3号，邮编：215129

致有关人员

这是一份关于 **IATF 16949 - 第一版** 的符合性证明，满足以下范围：

设计和制造（允许的删减：[无]） X

制造（允许的删减：[8.3 - 产品和服务的设计和开发]） √

交付的产品： √ 悬挂和减震系统用金属橡胶零件

交付的服务： X

位于以上地址的现场，具有满足 **IATF 16949 - 第一版** 要求的过程，但不具备所要求的充分的客观证据以证明其有效性。该现场为：

一个新现场，没有 12 个月的认证范围内汽车生产件和/或服务件的内部或外部绩效数据 X

在要求其通过 **IATF 16949 - 第一版** 认证的顾客有效询价清单上 √

符合性证明的颁发日期 2019年09月22日

该符合性证明有效期为一年，失效日期为 2020年09月21日

若 12 个月内没有签订合同，且该现场仍能证明其在有效的询价清单上，则该现场可以重新申请另一份符合性证明。无需进行第一阶段审核，但第二阶段审核人天最多不能减少超过第二阶段总审核人天的 50%。进行 12 个月量产后，在成功地完成第一阶段和第二阶段审核后，可以向该现场颁发 **IATF 16949 - 第一版** 证书，第二阶段可以减少的审核人天最多为 50%。

必维认证证书编号： CHN21923/LOC

授权签署人 

总部地址：Le Triangle de l'Arche, 8 Cours du Triangle - 92800 Puteaux – France



符合性证明 IATF 16949 - 第一版

2019年09月22日

美达高（苏州）金属橡胶制品有限公司
中国江苏省苏州高新区支英街东厂房3号，邮编：215129

外部支持场所

Longwood Elastomers, S.A.
Poligono Industrial Las Casas c/E, Parcela 36 E42005
SORIA Spain
42005
Spain

范围

合同评审，人力资源，供方管理，
培训，过程设计，产品设备开发

符合性证明的颁发日期 2019年09月22日

该符合性证明有效期为一年，失效日期为 2020年09月21日

若12个月内没有签订合同，且该现场仍能证明其在有效的询价清单上，则该现场可以重新申请另一份符合性证明。无需进行第一阶段审核，但第二阶段审核人天最多不能减少超过第二阶段总审核人天的50%。进行12个月量产后，在成功地完成第一阶段和第二阶段审核后，可以向该现场颁发 IATF 16949 - 第一版证书，第二阶段可以减少的审核人天最多为50%。

必维认证证书编号： CHN21923/LOC

授权签署人 

总部地址：Le Triangle de l'Arche, 8 Cours du Triangle - 92800 Puteaux - France



Letter of Conformance IATF 16949 – First Edition

22 Sept 2019
MEDAGAO (SUZHOU) RUBBER-METAL COMPONENTS CO., LTD.
No. 3 East Factory Building, Zhiying Street, Suzhou High-tech Zone
215129, Suzhou Jiangsu
China

TO WHOM IT MAY CONCERN

This is a letter of conformance to IATF 16949 – for the following Scope:

Design and manufacturing (Permitted exclusions: [None])

Manufacturing (Permitted exclusions: [8.3 - Design and development of products and services])

PRODUCT(S) DELIVERED: Metal rubber parts for suspension and shock absorption systems

SERVICE(S) DELIVERED: _____

The site located at the address listed above has processes that satisfy the requirements of IATF 16949, but a sufficient amount of the required objective evidence is not available to demonstrate their effectiveness. This site is:

A New site without twelve months of internal or external performance data for the automotive production and/or service parts in the scope of certification

On an active bid list for a customer requiring IATF 16949 certification.

The issue date of this letter of conformance is 22 September 2019

This letter of conformance is valid for one year and expires on 21 September 2020

If a contract has not been issued within 12 months and the site can still demonstrate it is on an active bid list, the site may re-apply for another letter of conformance. A Stage 1 is not required, but a Stage 2 must be conducted with a maximum 50% possible reduction in Stage 2 audit days. After 12 months production, the site listed above may be issued an IATF 16949 certificate after successful completion of a Stage 1 audit and a Stage 2 audit, with a maximum 50% possible reduction in Stage 2 audit days.

Bureau Veritas Certification N°: CHN-21923/LOC

Sincerely, -----

For BVC Holding, Le Triangle de l'Arche, 8 Cours du Triangle - 92800 Puteaux - France



Letter of Conformance IATF 16949 – First Edition

22 Sept 2019
MEDAGAO (SUZHOU) RUBBER-METAL COMPONENTS CO., LTD.
No. 3 East Factory Building, Zhiying Street, Suzhou High-tech Zone
215129, Suzhou Jiangsu
China

Remote Location

Scope

Longwood Elastomers, S.A.
Poligono Industrial Las Casas c/E, Parcela 36 E-42005 SORIA Spain
42005
Spain

Contract Review, Human Resource, Supplier Management,
Training, Process Design, Production Equipment Development

The issue date of this letter of conformance is 22 September 2019

This letter of conformance is valid for one year and expires on 21 September 2020

If a contract has not been issued within 12 months and the site can still demonstrate it is on an active bid list, the site may re-apply for another letter of conformance. A Stage 1 is not required, but a Stage 2 must be conducted with a maximum 50% possible reduction in Stage 2 audit days. After 12 months production, the site listed above may be issued an IATF 16949 certificate after successful completion of a Stage 1 audit and a Stage 2 audit, with a maximum 50% possible reduction in Stage 2 audit days.

Bureau Veritas Certification N°: CHN-21923/LOC

Sincerely,  _____

For BVC Holding, Le Triangle de l'Arche, 8 Cours du Triangle - 92800 Puteaux - France

Bureau Veritas Certification Holding SAS
Société par actions simplifiée
au capital de 1 672 000 Euros
RCS Nanterre B 394 510 739

Siège social :
Le Triangle de l'Arche, 8 Cours du Triangle
92800 Puteaux - France

Tél : +33 (0)1 55 24 70 00
Fax : +33 (0)1 55 24 70 01
www.bureauveritas.com

Page 2